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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2019-04-08  Kl.18.30 
 
Plats:  Hemma hos Maria 
 
Närvarande: Milan Kolar  Mårten Andersson 

Claes Backlund Yngve Carlsson 
Stefan Norberg Daniel Solberg 
Åke Medén  Maria Persson 
 
 

 
 §1        Öppnande av mötet.            

 
Mötet öppnades av ordföranden. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna.                                                        
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
För närvarande har vi 4900 kr i medlemsskulder, men då ingår några medlemsavgifter för 
seglarskolebarn som inte ska fortsätta. 
Fakturorna eller tillhörande mail kan förtydligas, så att medlemmar som avser att kliva ur 
klubben förstår att de måste meddela Yngve eller Maria och inte bara låta bli att betala 
medlemsfakturan. 
Överskottet från seglarskoleverksamheten ska gå till ungdoms-/tävlingssektionen. 
En medlem har förbrukat 600 W/h under vintern. Faktura för detta skickas ut av Yngve. 
 
§4       Varvsfrågor. 
 
Kjell-Åke förbereder nu altanbygget. Ett önskemål är att sänka ner de skjutbara 
glaspartiernas glidskenor, alternativt lägga ett nytt golv ovanpå det gamla altangolvet för att 
undvika snubbelrisken. 
Vi fortsätter utredningen för att anlägga en djupkaj utanför tankbryggan. En 25-30 m lång kaj 
kan kosta c:a 100.000 kr. Länsstyrelsen beviljar tillstånd för detta arbete. Ansökan upprättas 
av Claes. Styrelsen behöver träffa representanter för Wifsta båtklubb, för att få tips inför 
projektet. Milan tar kontakt med Håkan Enerud. 
Vi bjuder in till en frivillig städdag i samband med varvsmötet i maj. Den ska pågå från 
kl 11-14, med avbrott för invigning av den nya grillen med hamburgerlunch. 
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§5        Datum för nästa varvsmöte samt extra årsmöte. 
        
Varvs- och extra årsmöte äger rum i klubbstugan den 12 maj. Årsmötet inleder kl 14 och  
kl 14.15 börjar varvsmötet. Kallelsen till mötet och den frivilliga arbetsdagen, skickar Maria 
ut så snart som möjligt.  
 
§6 Ungdomssektionen + Tävlingssektionen. 
 
Ungdomssektionen har ett program för de närmaste tre åren. För att jolleseglare och 
seglarskoleelever ska kunna utvecklas, föreslår de ett inköp av två 606:or för sammanlagt  
c:a 100.000 kr.  
SSF kan bidra med upp till 50.000 kr för en sådan satsning.  
Daniel och Mårten får i uppdrag att söka bidraget, samt att försöka göra detta inköp. 
SuSS erbjuder oss att hyra den J80 som vi tidigare fått låna. Om köpet av 606:orna inte går 
att genomföra, tackar vi ja till deras erbjudande men försöker pruta på den föreslagna 
hyreskostnaden (8000 kr). 
 
§7 Övriga frågor.  
 
Två jolleföräldrar, samt Anna-Lena, går på SSF:s informationsmöte i morgon kväll. 
Engelska skolan vill anordna två friluftsdagar hos oss den 10 och 11 juni. Daniel ansvarar för 
kontakten med dem. 
Claes kontaktar Olle Kappinen för att höra när lodningen av hamnområdet beräknas ske. 
 
§8 Nästa möte. 
 
Den 3 juni kl 18.30 i klubbstugan. 
 
 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 


